
 

Referat fra gruppe-/medlemsmøte mandag 16. September 2019  
Formannskapssalen, Nes Rådhus  
Kl. 18-20  
Fremmøtte: Tom, Erik, Øysten, Henrik, Ole (via tlf).   
Referent: Ole Andreas 

  
Sakslite:  
 

❖ Oppsummering av lokalvalget 8.-9. sepptember 2019:  
 

Nes Venstre fikk 2,6% a stemmene, følgelig 1 representant inn i kommunestyret, nest minste parti 
etter KrF og foran Tverrpolitisk Seniorliste.  
Nes Venstre fikk følgende listeresultat:  
Tom (representant)  
Ole (1.vara)  
Lisa (2.vara)  
Henrik (3.vara)  
Øystein (4.vara)  
  
Lisa har meldt ifra om at hun har fått internship-plass i Amsterdam fram til tidligst mars 2020.   
 
 

Det blei snakket litt rundt valget og resultatet, og gjengs oppfatning er som følger:  
a)Nes Venstre har ikke vært tjent med at 3 av topp 4 i perioden meldte seg ut av lokallaget.   
b)Vi har sloss mot nasjonale trender.  
c)Nes Venstre er gjennom et generasjonsskifte, det vil ta tid å opparbeide nye kjente fjes, stemmer 
og erfaring.   
d)Kanskje kunne man ha vært tjent med et listesamarbeid (med MDG, f.eks), SV og Rødt later til å ha 
tjent på det i år.   
  

❖ Valg av gruppeleder i kommunestyret (får følgelig stemmerett i Nes Venstres styre): Tom 
Fidje  

 
 

❖ Teknisk samarbeid og konstellasjoner:   
 

Nes Venstre ønsker så god uttelling mulig. Dette betyr at vi primært ønsker plass i formannskapet, 
men også hovedutvalg (primært oppvekst, helse og velferd).   
 
 

1)Tom har blitt tilbudt samarbeid med MDG: vara til formannskap, og plass i hovedutvalg. MDG 
ønsker også felles gruppemøter og fortsatt godt politisk samarbeid.   
Dette anses som det mest realistiske alternativet, og Tom har mandat til å inngå avtale om dette.   
 
 
2)Tom og Øystein (med Erik) opptrer som forhandlingsutvalg og forhører seg med Høyre og FrP for å 
sende signaler om at Nes Venstre er interessert i teknisk samarbeid, ved at H, FrP og V får en 
formannskapsplass hver, og H og FrP evt. 2 plasser i hovedutvalg hver seg. Vi tar gladelig et utvalg 
også. Det er ikke ønskelig med samarbeid med flere enn de tre nevnte partier.   
 
 



 

3)Tom har blitt kontaktet av SV/R, og KrF – dette uten tilbud om (vara-)plass til formannskap. 
Gruppa er mindre positive til samarbeid med disse, særlig de sosialistiske, da samarbeid på lang sikt 
kan medføre problemer for Nes Venstre på rekrutteringsfronten.   
 
 
Listekandidatene man ønsker å presentere er følgende:  
Tom til formannskap (vara hvis nødvendig).  
Ole til hovedutvalg, med Henrik som første vara.   
 
 
Tom skal sjekke med politisk sekretær Are om hva som er best for situasjon for Lisa, men vi ser helst 
at hun forblir som vara, uten permisjon. Er det fravær for kortere periode er det for henne bare å 
melde avbud.  
  

❖ Innspill nasjonal valgkomité om sentralstyre:  
 

Venstre-ordfører på Vestlandet, Alfred Bjørlo, og Iver Olav Sunnset fra Hurdal Venstre.  

 


